
P R O T O K Ó Ł   nr X/2011 
z  sesji  Rady Gminy Chrzypsko Wielkie  odbytej 30 sierpnia 2011 r. 

w sali Gminnej Biblioteki Publicznej w Chrzypsku Wielkim 

w godz. od 10
oo

 do 12
35   

 

 

 
 
Proponowany porządek obrad : 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Uzupełnienia i uwagi do zaproponowanego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy z działalności międzysesyjnej. 

5. Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej i wykonania uchwał Rady Gminy. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie : 

 utworzenia odrębnego obwodu głosowania w DPS Łężeczki, 

 zatwierdzenia projektu do realizacji oraz wniesienia wkładu własnego do projektu pt. 

„Idę do przedszkola przez chrzypskie wsie , łąki i pola” współfinansowanego przez 

Unię Europejską w ramach Europejskiego Funduszu Społecznego z Programu 

Operacyjnego Kapitał Ludzki 

 określenia zakresu i formy informacji o przebiegu budżetu gminy Chrzypsko 

Wielkie, informacji o kształtowaniu się  wieloletniej prognozy finansowej oraz 

informacji o przebiegu wykonania planu finansów samorządowych instytucji kultury 

za I półrocze roku budżetowego, 

 trybu prac nad projektem uchwały budżetowej, 

 zmiany uchwały Nr VIII/57/2011 Rady Gminy Chrzypsko Wielkie z dnia                   

28 czerwca 2011 r. w sprawie zmiany nazwy „Komunalnego Zakładu Budżetowego 

w Chrzypsku Wielkim” oraz zmiany Statutu Komunalnego Zakładu Budżetowego          

w ChrzypskuWielkim, 

 zmiany uchwały Nr VIII/58/2011 Rady Gminy Chrzypsko Wielkie                             

z  28 czerwca 2011 r. w sprawie określenia górnych stawek opłat za usługi 

składowania i oczyszczania nieczystości płynnych, 

 zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy 

Chrzypsko Wielkie. 

 powołania Komisji Statutowej, 

 powołania Komisji Herbu i Flagi, 

 zmian do budżetu gminy na rok 2011. 

7. Wolne głosy i wnioski. 

8. Zakończenie obrad. 

 
 

 

 

  Radni nieobecni na sesji : 
1. Andrzej Milka – nieusprawiedliwiony 

2. Sebastian Perz – nieusprawiedliwiony 

3. Piotr Wicenty – nieusprawiedliwiony 

 

 

 

 

 



do p. 1 

Sesję otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy   Grzegorz 

Sułek przywitał wszystkich przybyłych na sesję Wójta, Zastępcę Wójta, zaproszonych gości , 

sołtysów , dyrektorów i kierowników jednostek samorządowych oraz wszystkich radnych. 

 Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że na dzisiejszą sesję przybyło 12 radnych , 

co zgodnie z art.14 ustawy o samorządzie gminnym wobec ustawowego składu Rady Gminy 

wynoszącego 15 radnych, stanowi quorum pozwalające podejmować prawomocne uchwały. 

 

do p. 2 
 Proponowany porządek obrad wszyscy radni otrzymali wraz z zaproszeniem na sesję. 

Zmian nie wniesiono. 

 

do p. 3 
 Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół z poprzedniej sesji jest 

wyłożony na stole prezydialnym był też dostępny w biurze Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy ktoś wnosi uzupełnienia do protokołu  

z poprzedniej sesji.  

Nie wniesiono uzupełnień, wobec tego Przew. Rady Gminy poprosił o  przyjęcie protokołu 

bez odczytania. 

W głosowaniu jawnym uczestniczyło 12 radnych, protokół z poprzedniej sesji został przyjęty  

12 głosami. Głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było. 

 

do p. 4 

Informacja Przew. Rady Gminy z działalności międzysesyjnej. 

Przew. Rady Gminy złożył sprawozdanie ze swojej działalności międzysesyjnej.  

Do sprawozdania nie zgłoszono pytań. 

 

do p. 5 

         Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej. 

Wójt złożył sprawozdanie z działalności międzysesyjnej oraz wykonania uchwał Rady. 

Również do tego sprawozdania nie było pytań. 

 

do p. 6 

 Podjęcie uchwał w sprawie : 

 utworzenia odrębnego obwodu głosowania w DPS Łężeczki 

Przew. Rady Gminy poinformował, że zgodnie z Kodeksem Wyborczym  konieczne jest 

utworzenie odrębnego obwodu głosowania w Domu Pomocy Społecznej w Łężeczkach. 

Ponieważ projekt uchwały był tematem obrad Komisji Oświatowo – Społecznej, Przew. tej 

komisji radna Grażyna Grzesiak poinformowała, że projekt uchwały został pozytywnie 

zaopiniowany. 

 

Przew. Rady Gminy odczytał projekt uchwały Nr X/71/2011 w sprawie utworzenia 

odrębnego obwodu głosowania w DPS Łężeczki. 

W głosowaniu jawnym uchwałę podjęto 12 głosami przy 12 głosujących. Głosów 

przeciwnych i wstrzymujących nie było. 

Uchwała jest załącznikiem nr 4 do protokołu z sesji. 

 

 zatwierdzenia projektu do realizacji oraz wniesienia wkładu własnego do projektu pt. 

„Idę do przedszkola przez chrzypskie wsie , łąki i pola” współfinansowanego przez 

Unię Europejską w ramach Europejskiego Funduszu Społecznego z Programu 

Operacyjnego Kapitał Ludzki. 



 

Zastępca Wójta – złożony przez  gminę Chrzypsko Wielkie wniosek o dofinansowanie 

projektu pt. „Idę do przedszkola przez chrzypskie wsie , łąki i pola” w ramach Priorytetu IX, 

Poddziałanie 9.1.1. Zmniejszenie nierówności w stopniu upowszechniania edukacji 

przedszkolnej Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, uzyskał  pozytywną ocenę na etapie 

oceny merytorycznej i został zakwalifikowany do dofinansowania. Otrzymaliśmy 

dofinansowanie w wysokości 602.491,92 zł . Wkład własny  w wysokości 1,5 % ogólnej 

kwoty wydatków kwalifikowanych realizowany  będzie w formie niepieniężnej w postaci 

kosztów wynajmu biura , utworzonego w ramach tego projektu. 

 

Przew. Komisji Oświatowo – Społecznej G. Grzesiak – po zapoznaniu się z głównymi 

założeniami tego projektu w ocenie merytorycznej i finansowej, pozytywnie zaopiniowano 

projekt uchwały w tej sprawie. 

 

Przew. Rady Gminy odczytał projekt uchwały Nr X/72/2011 w sprawie zatwierdzenia 

projektu do realizacji oraz wniesienia wkładu własnego do projektu pt. „Idę do przedszkola 

przez chrzypskie wsie , łąki i pola” współfinansowanego przez Unię Europejską w ramach 

Europejskiego Funduszu Społecznego z Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych. Uchwałę podjęto 12 głosami, bez głosów 

przeciwnych i wstrzymujących i stanowi ona załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

 określenia zakresu i formy informacji o przebiegu budżetu gminy Chrzypsko Wielkie, 

informacji o kształtowaniu się  wieloletniej prognozy finansowej oraz informacji         

o przebiegu wykonania planu finansów samorządowych instytucji kultury za I 

półrocze roku budżetowego. 

 

Przew. Rady Gminy – zakres i forma informacji o przebiegu budżetu, to wzór schematu 

według , którego co roku będzie przedstawiane sprawozdanie z wykonania budżetu za I 

półrocze. 

 

Skarbnik Gminy – z dniem 1 stycznia 2010 r. weszła w życie ustawa o finansach publicznych, 

która w art.266 ust. 2 nałożyła na organ stanowiący, obowiązek określenia zakresu i formy 

informacji o przebiegu budżetu gminy Chrzypsko Wielkie, informacji o kształtowaniu się  

wieloletniej prognozy finansowej oraz informacji o przebiegu wykonania planu finansów 

samorządowych instytucji kultury za I półrocze roku budżetowego. Informacje tą Wójt jest 

zobowiązany przedstawić Radzie Gminy i Regionalnej Izbie Obrachunkowej w terminie do 

31 sierpnia w szczegółowości nie mniejszej niż zawarto w projekcie tej uchwały.  

Skarbnik przedstawiła też  w skrócie co będzie zawierało coroczne sprawozdanie. 

 

Przew. Rady Gminy – informacja, którą otrzymaliśmy za I półrocze była przedstawiona 

według tego schematu. 

 

Radna Grażyna Grzesiak – na posiedzeniu komisji radni zapoznali się z plikiem materiałów 

przygotowanych według schematu oraz projektem uchwały w tej sprawie. Projekt został 

przyjęty pozytywnie. 

 

Przew. Rady Gminy odczytał projekt uchwały Nr X/73/2001 w sprawie zakresu i formy 

informacji o przebiegu budżetu gminy Chrzypsko Wielkie, informacji o kształtowaniu się  

wieloletniej prognozy finansowej oraz informacji o przebiegu wykonania planu finansów 

samorządowych instytucji kultury za I półrocze roku budżetowego. 



W głosowaniu jawnym brało udział 12 radnych. Uchwałę podjęto 12 głosami, bez głosów 

przeciwnych i wstrzymujących i jest ona załącznikiem nr 6 do protokołu. 

 

 trybu prac nad projektem uchwały budżetowej 

Przew. Rady Gminy -  podjęcie uchwały jest związane ze zmianą ustawy o finansach 

publicznych. Cały harmonogram prac nad projektem budżetu jest zawarty w projekcie 

uchwały , po przeczytaniu będzie można się ustosunkować. 

 

Radna G. Grzesiak – projekt uchwały na połączonym posiedzeniu komisji został przyjęty 

pozytywnie. 

 

Przew. Rady Gminy – ja bym tą uchwałę nazwał swoistym katechizmem, który zawiera 

wszystko co potrzebne do przygotowania i uchwalenia budżetu gminy. 

Przew. Rady Gminy  odczytał projekt uchwały Nr X/74/2011 w sprawie trybu prac nad 

projektem uchwały budżetowej. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych, którzy bez głosów przeciwnych  

i wstrzymujących podjęli uchwałę i jest ona załącznikiem nr 7 do protokołu z sesji. 

 

Przew. Rady Gminy – kolejne uchwały to uchwały podjęte na poprzedniej sesji, ale uchylone 

przez nadzór Wojewody. 

 zmiany uchwały Nr VIII/57/2011 Rady Gminy Chrzypsko Wielkie z dnia                   

28 czerwca 2011 r. w sprawie zmiany nazwy „Komunalnego Zakładu Budżetowego   

w Chrzypsku Wielkim” oraz zmiany Statutu Komunalnego Zakładu Budżetowego      

w ChrzypskuWielkim 

Przew. Rady Gminy – zmiana nazwy KZB została przedstawiona jako akt prawa 

miejscowego, nadzór Wojewody stwierdził, że nie jest to akt prawa miejscowego, więc 

wykreślono ten punkt z uchwały, reszta została bez zmian. 

 

Przew. Komisji Oświatowo – Społecznej G. Grzesiak – na połączonym spotkaniu komisji 

Rady Gminy, wszystkie trzy zmiany po zreferowaniu ich przez Kierownika KZB, 

skoncentrowaliśmy się na zmianach i wszystkie zaopiniowaliśmy pozytywnie.  

 

Przew. Rady Gminy odczytał projekt uchwały Nr X/75/2011 w sprawie zmiany uchwały Nr 

VIII/57/2011 Rady Gminy Chrzypsko Wielkie z dnia 28 czerwca 2011 r. w sprawie zmiany 

nazwy „Komunalnego Zakładu Budżetowego w Chrzypsku Wielkim” oraz zmiany Statutu 

Komunalnego Zakładu Budżetowego w ChrzypskuWielkim. 

W głosowaniu jawnym brało udział 12 radnych. Uchwałę podjęto 12 głosami, bez głosów 

przeciwnych i wstrzymujących. Uchwała jest załącznikiem nr 8 do protokołu. 

 

 zmiany uchwały Nr VIII/58/2011 Rady Gminy Chrzypsko Wielkie z  28 czerwca 2011 

r. w sprawie określenia górnych stawek opłat za usługi składowania  i  oczyszczania 

nieczystości płynnych 

 

Przew. Rady Gminy – jest to następna uchwała zakwestionowana przez nadzór Wojewody. 

 

Kierownik KZB – jest to też tylko i wyłącznie zmiana jednego paragrafu konkretnie paragrafu 

3 dotyczącego utraty mocy poprzedniej uchwały. W uchwale z 28 czerwca nie wpisano,        

że traci moc uchwała podjęta w kwietniu bieżącego  roku. Prawo mówi, że jeżeli zostało 

wszczęte postępowanie , a nie uchylono poprzedniej uchwały, to jakby obie obowiązywały 

równocześnie. Dlatego należy uchylić tą uchwałę z kwietnia tego roku. 



Przew. Rady Gminy odczytał projekt uchwały Nr X/76/2011 w sprawie zmiany uchwały  

Nr VIII/58/2011 Rady Gminy Chrzypsko Wielkie z  28 czerwca 2011 r. w sprawie określenia 

górnych stawek opłat za usługi składowania i oczyszczania nieczystości płynnych. 

Nie zgłoszono uwag do projektu uchwały. 

W głosowaniu jawnym udział wzięło 12 radnych, którzy bez głosów przeciwnych                   

i wstrzymujących podjęli uchwałę. Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

 zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy 

Chrzypsko Wielkie 

Przew. Rady Gminy poprosił Kierownika KZB o przedstawienie zmian w tej uchwale. 

 

A. Michalak Kier. KZB – zmiany zostały poddane szczegółowej analizie na posiedzeniu 

komisji . Nie wiem czy wszystkie przedstawiać, bo są to zmiany stricte zapisowe. 

Przew. Rady Gminy – tak, proszę żeby wszyscy się zapoznali, bo na wspólnym posiedzeniu 

była mała frekwencja. 

 

Kierownik KZB przedstawił zmiany, które zostały wprowadzone do poprzednio podjętej 

uchwały. 

Pytań ani uwag do przedstawionych zmian nie zgłoszono. 

 

Przew. Rady Gminy odczytał projekt uchwały Nr X/77/2011 w sprawie zasad wynajmowania 

lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Chrzypsko Wielkie. 

Również ten projekt uzyskał akceptację członków komisji. 

W głosowaniu jawnym uchwałę podjęto 12 głosami , bez głosów przeciwnych  

i wstrzymujących i jest ona załącznikiem nr 10 do protokołu z sesji. 

 

 powołania Komisji Statutowej 

Przew. Rady Gminy – statut był uchwalony w 2003 r.  i był aktualizowany w 2010 r.  w tym 

czasie wiele przepisów się zmieniło i niektóre zapisy się zdezaktualizowały. 

Na posiedzeniu Komisji Oświatowo Społecznej zaproponowano do pracy w komisji panią 

Grzesiak, mnie, pana Nowaka, panią Fornalik. 

Czy są inne kandydatury, ewentualnie ktoś sam chce się zgłosić? 

Nie zgłoszono innych kandydatur. 

 

Radna G. Grzesiak – obie komisje , zarówno połączone jak i sama Oświatowa, na której 

niejako zakończono rekrutację, zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

 

Przew. Rady Gminy odczytał projekt uchwały Nr X/78/2011 w sprawie powołania Komisji 

Statutowej. 

W głosowaniu jawnym uchwałę podjęto 12 głosami przy 12 biorących udział w głosowaniu. 

Głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było. Uchwała jest załącznikiem nr 11 do 

protokołu. 

 

 powołania Komisji Herbu i Flagi 

Przew. Rady Gminy – jak Państwu wiadomo gmina Chrzypsko Wielkie jest jednym  

z niewielu samorządów, które nie posiadają herbu i flagi. Szkoda, że do tej pory sprawa herbu 

nie została załatwiona, bo tradycje historyczne herbów są ogromne. Komisja herbowa była 

powołana w gminie 8 lat temu, ale tamtejsi radni nie byli zainteresowani i umarła śmiercią 

naturalną. Na wspólnym posiedzeniu komisji oraz na posiedzeniu Komisji światowej 

zaproponowano pana Rybarczyka, pana Szukałę, pana Sawalę i mnie.  

Innych kandydatur nie zgłoszono. 



G. Grzesiak – kandydatury podane do Komisji Herbowej zarówno na wspólnym posiedzeniu 

jak i na posiedzeniu Komisji Oświatowej , zostały przyjęte pozytywnie. 

 

Przew. Rady Gminy odczytał  projekt uchwały Nr X/79/2011 w sprawie powołania Komisji 

Herbu i Flagi.                                                                                                                                                               
W głosowaniu jawnym udział wzięło 12 radnych. Uchwałę podjęto 11 głosami, przy jednym 

głosie przeciwnym, głosów wstrzymujących nie było. 

 

 zmian do budżetu gminy na rok 2011 

Propozycje zmian do budżetu przedstawiła Skarbnik Gminy : 

- 35.367 zł na dożywianie, 

- zmiany w OPS – świadczenia rodzinne –   

2.300 zł, 

- 7.796 zł na dofinansowanie w formie dotacji 

celowej remontu placu zabaw w Chrzypsku 

Wielkim, 

- 13.282 – dofinansowanie z GUS – spis 

ludności, 

- przeniesienia w dziale bezpieczeństwo 

publiczne i ochrona przeciwpożarowa, 

- dotacja celowa z Min. Fin ( rozliczenia różne) 

– 27.691 zł. 

 

Radna G. Grzesiak – na połączonym posiedzeniu komisji przedstawione przez p. Skarbnik 

propozycje zmian zostały przyjęte. 

 

Przew. Rady Gminy odczytał projekt uchwały Nr X/80/2011 w sprawie zmian do budżetu 

gminy na rok 2011. W głosowaniu jawnym uchwałę przyjęto 12 głosami przy 12 głosujących. 

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu z sesji. 

 

do p. 7 
 Wolne głosy o wnioski. 

 

Sołtys wsi Charcice W. Gierczyński – korzystając z obecności radnego powiatowego 

przypomnienie o drodze powiatowej Chrzypsko Wielkie – Izdebno – trzeba powykaszać 

zakręty, usunąć zakrzaczenie.  We wrześniu będzie rajd Klonowego  Liścia, przyjadą ludzie    

z całego kraju. 

- Następna sprawa budowa Orlika – mamy już dwa boiska, których stan jest  zły, nie ma 

pieniędzy. Chcecie budować trzecie, nie wiem, bo te gminy , które mają , maja problem          

z utrzymaniem. Mamy nie naprawione drogi i nie oznakowane. 

- Herb i flaga – był Pan Przewodniczący przewodniczącym tej komisji, wtedy koszt  był      

ok. 150 tys. zł , to nie są drobne pieniądze. Chyba , że w tej chwili zmieniły się przepisy i jest 

taniej. 

- Regulacja wód w jeziorze. Jest bezprawie, każdy rządzi. Nie wiem czy wszystkie zastawki 

są legalne. Wloty i wyloty z jeziora są całkowicie zrośnięte.  W Charcicach są zalane łąki. 

Zebrać wszystkich właścicieli i spółki wodne zaprosić na komisję lub sesję i omówić te 

sprawy. 

 

Przew. Rady Gminy – odnośnie Orlika, nie wiem skąd Pan ma te informacje, bo sąsiednie 

gminy bardzo sobie chwalą posiadanie Orlika i koszty utrzymania nie są ogromne. Jedynym 



kosztem jest gospodarz obiektu. Wszyscy, którzy korzystają z tego typu obiektu są 

zadowoleni. Jeśli to dojdzie do skutku to koszt będzie niewielki.  

Komisja herbu 8 lat temu, nie wiem skąd 150 tys. zł, bo już na wstępie Rada nie była 

zainteresowana. Wójt ma informacje, że koszt herbu powiatu wyniósł ok. 15 tys. zł. 

 

A. Michalak – koszt herbu powiatu 65 tys. zł na samą dokumentację, a trwa to już 5 lat, to jest 

cała procedura. 

 

Przew. Rady Gminy – jeśli robi firma to są koszty. Mam nadzieję, że nam się uda bez firmy. 

U nas jezior nie ma gmina , większość jest własnością Skarbu Państwa. Dzierżawcy to jest 

odrębna para kaloszy, rządzą się swoimi prawami . Wójt wyjaśni szerzej. 

 

Wójt – Szanowni Państwo  już kilkakrotnie  na posiedzeniach komisji informowałem , że 

gmina nie jest właścicielem rzek i jezior . Wysłaliśmy pismo do Urzędu Marszałkowskiego. 

To co mogliśmy zrobić jako gmina, zrobiliśmy. Rozmawiałem z rolnikami, to piętrzenie jest 

dla nich uciążliwe. Jeśli chodzi o oczyszczanie Oszczenicy, to chcę zdementować na 3,9 km , 

2,9 km jest zapis, że będzie oczyszczane mechaniczne, 1 km ręcznie. Chciałbym podać 

przykład z dnia wczorajszego , lasy państwowe zniszczyły nam drogę . W gminie Wronki 

istnieje spółka wodna i koszt jest niewielki 20 zł. Od tygodnia próbuję dodzwonić się do 

Szamotuł czy spółki wodne zwiesiły działalność ,czy zostały wykreślone. Może da się spółki 

reaktywować. Rowy, które każdy posiada przy swojej posesji trzeba koniecznie zrobić.  

My nie mamy pieniędzy na melioracje. Byłem zaskoczony, że to są takie niewielkie 

pieniądze. Jak mamy suche lata, to o tym wszystkim się zapomina, ale jak rok jest taki jak ten, 

to trzeba coś z tym zrobić. Przy tej pogodzie niewiele udało się zrobić. Stąd też opóźnienie w 

oczyszczaniu Oszcenicy. 

Jeżeli chodzi o drogi to jest końcówka roku, będą odkrzaczać, proszę też żeby powiat wykosił   

pobocza. Jeżeli chodzi o wycinkę to do 15 października nie można nic robić, bo ochrona 

środowiska. Czasami jest tak, że przyroda ma przewagę nad bezpieczeństwem. 

 

Sołtys wsi Orle K. Olech – jak pojedzie autobus szkolny ? 

Dyr. Pawlicki – ja na zakończeniu roku szkolnego ogłosiłem, że autobusy pojadą godzinę 

później niż w ubiegłym roku. Na rozpoczęciu roku podam dzieciom dokładny rozkład. Jest 

dalej zachowana zasad, że co roku zmienia się i ci którzy jechali najwcześniej, w następnym 

roku jadą później. 

 

Radny Jurgowiak – korzystając z obecności radnego powiatowego – od strony Białokosza jest 

zapadlina w stronę Nojewa przed granicą z Szamotułami ,jest wyrwa po deszczach. Proszę też 

o monit w sprawie wycinki , którą obiecał  dyr. Osowski.  

Jeśli ruszyliśmy sprawę odwodnień i drenażu, to chcę pochwalić p. Kapłona, który sam 

oczyścił rów do granicy pola. Potem jest ziemia p.Malinowskiego i Sawali i brak nam ok. 20 

– 30 m do zrobienia , gdzie woda nie schodzi. Proszę o pomoc formalną o załatwienie 

pozwolenia na wycinkę. 

 

Radna Grzesiak – korzystając z okazji chcę ustosunkować się do drugiej sprawy pana 

Gierczyńskiego; minęlo 17 lat od kiedy prowadzenie szkoły jest  zadaniem gminy. Nigdy nic 

nie robiono dla szkoły tylko drogi, drogi , drogi. Będę całym sercem za tą inwestycją. 

Nareszcie będzie coś z prawdziwego zdarzenia, będą porządne boiska. Zawsze szkoła robiła 

inwestycje w ramach własnych wypracowanych środków. 

Druga sprawa – wczoraj było posiedzenie zespołu interdyscyplinarnego, działa od maja , ma 

pomóc ludziom, którzy doświadczyli przemocy. Nazwa informuje, że możemy w razie 



potrzeby powoływać specjalistów różnych  dyscyplin. Nieprawdą jest, że przemoc to jest 

sprawa rodziny, każdy ma obowiązek dokonać zgłoszenia o przemocy wszelkiej.  

Są wywieszki, ale proszę sołtysów o podanie  informacji : w każdy drugi wtorek miesiąca      

w biurach OPS w godz. od 15
30

 do 17
30

 urzęduje psycholog, a w każdy poniedziałek              

od 18
oo

 do 19
oo

 terapeuta uzależnień. 

 

Dyr. Pawlicki – jeśli dla Państwa radnych ma znaczenie, to stanowisko dyrekcji Zespołu 

Szkół jest w całości  za budową Orlika. 

 

Sołtys Gierczyński – brałem czynny udział w budowie boiska przy szkole, wielu ludzi             

i sprzętu było zaangażowanych , stadion też jest wybudowany w tych 17 latach. Odległości  

tych boisk od  szkoły są bardzo małe, można z ich korzystać. Może trzeba wymienić 

wuefistów , bo młodzież biegnie, a nauczyciel jedzie samochodem. Informowałem się            

o kosztach utrzymania – musi być zatrudniony opiekun, oświetlenie, musi być czynne           

do  21.oo, życzę żeby herb też powstał i boisko było tanie. 

 

Przew. Rady Gminy – chwała za to ludziom, ale to było 20 lat w tył. Powiedziałem ,że nie 

będę się wypowiadał o boisku w Chrzypsku, jest źle. 

 

Sołtys Gierczyński – głównymi projektantami byli Ziółek i Bartkowiak, było zaplanowane 

inaczej , oni tak chcieli. 

 

Przew. Rady Gminy – czy przez Pana przemawia gorycz ? 

 

Radny Jurgowiak – niepotrzebnie Pan Przewodniczący odbiera to do siebie, Pan Gierczyński 

chce mieć drogi i chodniki. Jest chyba najstarszym samorządowcem w tym gronie. Mówimy 

cały czas o tym ile można zyskać, ale ja podliczyłem i wyszło mi ok. 150 tys. zł  

O Komisji Herbu głosowałem przeciw, bo koszty wyszły mi inne i nie chodziło o nie, tylko   

w jaki sposób informacja była podana. 

 

Innych głosów nie zgłoszono/ 

 

do p. 8 
 Ponieważ wyczerpano porządek obrad , Przew. Rady Gminy zakończył X sesję Rady 

Gminy Chrzypsko Wielkie. 

 

 

Protokołowała 

 

M. Borowicz 

 


